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Abstract (en)
The procedure, consists of folding the gloves (3) in half, if necessary together with a liner (4), with the aid of a rigid frame (1) which has a straight
lower edge and a ring at the top for suspending it. During operation the frame pushes the gloves through a slot (61) in a panel (6), and into a hollow
tube (7) underneath onto which an open packaging sleeve has been fitted. The tube is on a carousel (8) with a horizontal axis which passes each
sleeve after filling onto a conveyor (91) prior to sealing.

Abstract (fr)
L'invention concerne un procédé de conditionnement de gants (3). Il comporte les étapes suivantes : a) sabrage simultané des gants (3) et
éventuellement d'un étui (4), présentés à plat ; b) introduction des gants (3) et éventuellement de l'étui (4) sabrés dans un manchon (7) ; c)
fermeture du manchon (7). L'invention concerne également un emballage pour gants (3). Il comporte un manchon (7) contenant une paire de gants
(3) repliés autour d'un bord plan (17) d'une pièce de sabrage (1) comportant un cadre dont le contour borde au moins en partie le manchon (7).
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